

Kiangsu-Chekiang College (Shatin)

Second Form Test, 2016-2017

Syllabus

**Form Five**

Subject	Syllabus for the Form Test
English	Multiple-choice, matching of summarizing sentences and paragraphs, guessing meanings of words or phrases, summary cloze, choosing a title, selecting true or false, open cloze and open-ended questions are set and based on different text
Chinese	甲、閱讀理解：白話文及文言文各一篇 乙、讀本問題：《論仁論孝論君子》、《魚我所欲也》、《岳陽樓記》、《勸學》
Mathematics (Core)	New Horizon Senior Mathematics (Compulsory Part) 5B: Chapters 17 to 20 & Coordinate Geometry
Mathematics (Module 1)	NSS Mathematics in Action Extended Part Module 1: Chapters 1 to 12
Mathematics (Module 2)	NSS Mathematics in Action Extended Part Module 2: Chapters 1 to 13
Liberal Studies	單元：《個人成長與人際關係》、《能源科技與環境》、《公共衛生》 單元：《今日香港》(頁 1 至 50)
History	Theme A – Unit 1.2: Development of Hong Kong as an International City (Textbook, Pages 68 to 120)
Chinese Literature	《蒹葭》、《死水》、《錯誤》、《歸去來辭並序》、《前赤壁賦》、《進學解》、《醉翁亭記》
Geography	1. Combating Famine –Is Technology a Panacea for Food Shortages? 2. Disappearing Green Canopy – Who Should Pay for the Massive Deforestation in Rainforest Regions?
Chinese History	單元二課題三抗日戰爭至單元三課題一社會主義建設
Economics	1. Microeconomics: Chapters 1 to 18 2. Macroeconomics: Chapters 1 to 6
Business, Accounting and Financial Studies	1. Financial Accounting 2: Chapters 16 to 18 2. Cost Accounting: Chapters 19 & 20
Information and Communication Technology	Compulsory – Chapters 9 to 13 Elective C – Chapters 1 to 11
Physics	Notes : Heat, Gases, Gravitation, Electrostatics Textbook : Book 1, Book 2 (Chapter 10) & Book 4 (Chapter 1)
Chemistry	Notes and experiment worksheets : Chapters 19 to 28
Biology	Study guide and revision notes : Chapters 16,17,18 & 20
Visual Arts	Part A – Design Appreciation and Criticism (Written Task) Part B – Visual Presentation of a Theme (Practical Paper) 1. Advertisement 2. Package Design

Remark: Past subject examination papers are available at the School Self-learning Platform

(<http://elearning.kccshatin.edu.hk>) for students' reference.

各科過往考試卷已上載本校自學平台 (<http://elearning.kccshatin.edu.hk>) 供學生參考。